
Protokoll styrelsemöte (2-2018)

Datum och tid 2018-04-04 kl 19:00-21:00
Plats Vallentuna Brukshundklubb

Kallade
Styrelsen Carola Hag, Kicki Jidebom, Anhelee Pugliano, Madelene Arvidsson, Mia 

Hermansen, Anders Hag, Göran Hagberg,  Kicki Jidebom, Elisabeth 
Lekebjer, Mia Hermansen

Suppleanter Annika Malmros-Borell,
Adjungerande

Anmält frånvarande
Styrelse
Suppleanter Mikaela Johansson 
Adjungerande Camilla Grip, Camilla Öhrn

Innehåll
1)  Mötets öppnande......................................................................................................................................... 2
2)  Val av justerare............................................................................................................................................ 2
3)  Val av förare av papperskalender................................................................................................................2
4)  Genomgång av tidigare protokoll................................................................................................................. 2
5)  Allmänna frågor från styrelsen..................................................................................................................... 2
6)  Utbildningsutskottet – Carola Hag...............................................................................................................2
7)  Tävlingsutskottet – Camilla Grip.................................................................................................................. 2
8)  PR/Info – Göran Hagberg............................................................................................................................ 3
9)  Hundkojan/Stuga och kök - Madelene Arvidsson........................................................................................3
10)  Ekonomi – Kicki Jidebom........................................................................................................................... 4
11)  Avel- och hälsa – Mia................................................................................................................................. 4
12)  Tidigare bordlagda frågor/större viktiga frågor...........................................................................................4
13)  Verksamhetsplan (Nya aktiviteter).............................................................................................................4
14)  Skrivelser och rapporter............................................................................................................................. 4
15)  Medlemsmöten.......................................................................................................................................... 5
16)  Övriga frågor.............................................................................................................................................. 5
17)  Nästa möte................................................................................................................................................ 5
18)  Mötets avslutande...................................................................................................................................... 6

- sida 1 av 6 -
Protokoll_2-2018.odt/2018-04-04/version: 4



1) Mötets öppnande

Mötets ordförande Carola Hag förklarade mötet öppnat.

2) Val av justerare

Anhelee Pugliano valdes till justerare.

3) Val av förare av papperskalender

Göran Hagberg valdes till förare av papperskalendern.

4) Genomgång av tidigare protokoll

Protokoll 1-2018 godkändes utan anmärkningar.

5) Allmänna frågor från styrelsen

Inga.

6) Utbildningsutskottet – Carola Hag

6.1) Curt Blixt-föredrag

Föredraget flyttas till 13 oktober. Carola mejlar ut info till alla inbjudna.

6.2) Balansbollskurs

8 stycken var med på balansbollskursen.

Förslag på inköp av balansbollsmaterial av Carola för 2 661 kr plus porto.

OK till inköp.

6.3) Veterinärkväll

Fråga från medlemsmötet om info från någon veterinär och möjlighet till frågor. Förslaget var att ta 
det på medlemsmötet 30 maj och att bjuda in Jerker Kihlström.

7) Tävlingsutskottet – Camilla Grip

7.1) Tävlingshelgen

Det ser bra ut med planering och deltagande. Fler funktionärer behövs för agility-tävlingarna på 
söndagen.
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7.2) Rallyskrivarutbildning

Tomas Carlsson, Anette Andersson, Kim Andersson och Key Dolk har gått eller går 
rallyskrivarutbildning på klubbens kostnad.

8) PR/Info – Göran Hagberg 

8.1) Tema på hemsidan

Nette hade fått synpunkter från något håll att det är svårt att läsa hemsidan och se ordentligt på 
grund av färgerna. Ett exempel som angetts som bättre var Djursholms veterinärklinik. 

Vi har i dag ett tema (fördefinierad kombination av färger och grafisk layout) sedan webbplatsens 
skapades för flera år sedan. Göran har börjat kolla på nytt tema bland annat för att det tema vi har 
idag inte längre uppdateras. Riskfyllt att byta tema då det kan påverka webbplatsens funktion som 
exempelvis för Väsby BK vars webbplats låg helt nere en månad.

Göran förbereder och visar några möjliga förslag vid något kommande styrelsemöte. Under tiden 
renodlar Göran webbplatsen så att vi i möjligaste mån använder standardfunktioner som då lättare 
kan konverteras.

8.2) Skyltning

Göran har tittat på skyltar vid bommen (typ fordonstrafik förbjuden – gäller ej behörig trafik) och beach 
flaggor för att tydligare markera infarten. Återkommer med prisförslag.

9) Hundkojan/Stuga och kök - Madelene Arvidsson 

9.1) Markarrende

Enligt uppgift från markägaren max fem år tills att marken vi nu arrenderar är såld för husbyggnation. 
Vi arrenderar per kalenderår med ett års uppsägningstid så tidigaste vi kan behöva lämna om 
arrendet sägs upp nu är efter 2019.

Diskussion om vad vi har för alternativa möjligheter för lokalisering av klubbens verksamhet. 
Upplands distriktets ordföranden Sven-Erik Svensson kommer på nästa styrelsemöte för att 
tillsammans med oss diskutera framtiden och olika möjligheter.

Kommunen hjälper bara till om vi en rullande ungdomsverksamhet med minst 15 ungdomar.

9.2) Spegel

Lite olika offerter från glasfirmor på spegelglas. Billigaste 822 kr/m2 plus moms och transportkostnad. 
Finns på 2x1,6 m.

OK på inköp av spegel samt skiva att sätta bakom.
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10) Ekonomi – Kicki Jidebom

Inget då Kicki inte fått alla behörigheter än.

11) Avel- och hälsa – Mia

Inget.

12) Tidigare bordlagda frågor/större viktiga frågor

Inga.

13) Verksamhetsplan (Nya aktiviteter)

13.1) Hundpromenader

Önskemål har inkommit om hundpromenader.

Bör vara återkommande och på en given dag så att vi allteftersom får fler och fler deltagare? Nette 
och Kicki återkommer med datum/dagar 

Viktigt att gå ut bredare med info mer än till vår egen facebook-grupp. 

13.2) Aktivitetsplan för juniorer i höst

Madelene tänker ta fram en plan och vill ha hjälp av den som kan ställa upp och hjälpa till under 
hösten.

14) Skrivelser och rapporter          

14.1) Välkommen till vårens Aktiv fritid-möte.

Mejl från kommunen med inbjudan till Aktiv fritid-möte. Madelene går från oss.
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15) Medlemsmöten

Datum Vad Tid Anm.

Måndag 2018-03-05 Medlemsmöte Kl. 18-21 Christer Hofström, 
K9narc

Onsdag 2018-05-30 Medlemsmöte Kl 19-21 SBK 100 år + 
veterinärkväll

Måndag 2018-09-03 Medlemsmöte Kl. 19-21 Siw Rüdén. Hundens 
nosarbete

Måndag 2018-12-10 Medlemsmöte Kl. 19-21 Luciafika

Söndag 2019-02-17 Årsmöte Kl 16-18

16) Övriga frågor

Inga.

17) Nästa möte

# 2018 Datum Tid Kan ej närvara Fikaansvar

1 Tors 2018-03-08 Kl 19-21 Carola

2 Ons 2018-04-04 Kl 19-21 Kicki

3 Tors 2018-05-03 Kl 19-21 Anhelee

4 Tors 2018-06-07 Kl 19-21 Göran

5 Ons 2018-08-15 Kl 19-21 Madelene

6 Tors 2018-09-13 Kl 19-21 Nette

7 Tors 2018-10-18 Kl 19-21 Anders

8 Ons 2018-11-28 Kl 19-21 Elisabeth

9 Tors 2019-01-03 Kl 19-21 Mia

10 Ons 2019-01-30 Kl 19-21

11 Sön 2019-02-17 

(före årsmötet)

Kl. 14-15
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18) Mötets avslutande

Carola tackade mötesdeltagarna och förklarade mötet avslutat.

Bilagor:

Inga bilagor.

Justeras: Justeras: Vid protokollet:

------------------------- ------------------------- -------------------------

Carola Hag  Anhelee Pugliano Göran Hagberg

Mötesordförande
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